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Capoeira Club Cultura Brasilera 802442-2068 
 
 

Årsmöte 13 mars 2023 
Eriksdalsskolan, Ringvägen Skanstull 
 
 
Närvarande:  
Marcos Paulo De Souza Pinto, Christina De Souza Pinto, Lovisa Edshammar, Ilies Gargouri, 
Tilda Holmberg, Erik Hellberg, Isak Berg, Alessandra Di Pisa, Anna Wistrotzka 
 
 
Mötesanteckningar: 
 
Mötet initieras med att följande roller utses för mötet: 

- Christina De Souza Pinto väljs till mötesordförande och rösträknare 
- Alessandra Di Pisa väljs till sekreterare 
- Erik Hellberg väljs till protokolljusterare 

 
Beslut tas om rollfördelningen av kommande års styrelse: 

- Marcos Paulo De Souza Pinto får fortsatt förtroende som styrelseordförande 
- Christina De Souza Pinto får fortsatt förtroende som kassör 
- Alessandra Di Pisa får fortsatt förtroende som sekreterare 
- Isak Berg får fortsatt förtroende som revisor 
- Lovisa Edshammar får fortsatt förtroende som ledamot 
- Mareike Häggkvist får fortsatt förtroende som ledamot 
- Christina De Souza Pinto får fortsatt förtroende som firmatecknare 

 
Styrelsens förvaltningsberättelse för räkenskapsåret 2022 går igenom (resultat- och 
balansrapport): 

- Intäkterna som framgår av resultatrapporten omfattar 559349kr och inom dessa 
poster ingår följande:  

• Försäljning av klubbkläder. 

• LOK avser det stöd som idrottsföreningen kan söka gällandes verksamhet för barn 
och ungdomar/unga vuxna (ålder 7-25) 

• Idrottmedel sökt för speciella projekt, har använts för uppstart av tjejgrupp och 
där intäkterna i detta fall finansierar kostnaden för tränare. 

• Extra uppdrag för aktiviteter utanför den ordinarie.  

• Medlemsavgifter ligger något lägre än vad det borde vara i förhållande till antal 
deltagare. Diskussion om svårigheterna att följa upp att alla betalar 
medlemsavgiften, då detta är ett mycket tidsomfattande arbete.  

• Batizado genererar event-intäkter från medlemmarna. 
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- Genomgång av de kostnadsposter som framgår av resultatrapporten och som 
sammanlagt uppgår till 545286 kr. Följande punkter lyftes särskilt: 

• Förslag på att inte fortsätta tillhandahålla nya t-shirts till vuxna vid batizado, 
utifrån ambitionen att dra ner på föreningens kostnader. 

• En av de större kostnadsposterna innefattar utgifter för inbjudna Mestres vid 
batizado.  

• Färdbiljetter omfattar Mester Kiuras SL-kort under terminstid, då han åker mellan 
föreningens olika aktiviteter.  

• Reklamkostnader har varit en viktig post för att få igång verksamheten igen efter 
pandemin, då många medlemmar försvann och nya måste rekryteras. Bl.a. 
annonseras det på Instagram och Facebook samt att det sprids flyers. Detta kostar 
mycket, men ger en stor effekt för nyrekryteringen.  Hemsidan har ca 700 
besökare per månad.  

• Kostnaden för lokalhyra har ökat mycket. Då unga och vuxna tränar tillsammans 
måste vuxentaxa betalas och därmed ökar kostnaden väsentligt. 

• Posten för övriga förbrukningsinventarier/material igår bl.a. instrument.  

• Posten för Afrikaskolan avser batizado i Mocambique som äger rum vartannat år.  

• Tullavgifter vid import av bl.a. träningskläder.  

• På posten för försäkringar går vi back, så flera medlemmar missar att betala den 
årliga avgiften om 100 kr utöver medlemsavgiften. Diskussion om förslag på att 
baka in denna avgift inom ramen för terminsavgiften framöver.  

• Personalkostnader avser lön inkl. sociala avgifter för Mestre Kiura. 

• Föreningens beräknade resultat för räkenskapsåret 2022 är 14063 kr. En förening 
får inte vara vinstdrivande så ekonomin ser därmed bra ut. 

• I balansrapporten framgår den skuld som föreningen har till Christina De Souza 
Pinto sedan 2008, som då gick in med eget startkapital i föreningen.  

 
Styrelsens verksamhetsberättelse går igenom: 

- Särskilt lyfts arbetet med den tjejgrupp som under året har byggt upp. Totalt har 18 
tjejer i åldern 12-18 år tränat under HT22. Det finns i gruppen ett fortsatt intresse för 
att träna vidare.  

- Mycket arbete har lagts på att bygga upp verksamheten igen efter pandemin.  
- Under 2022 genomfördes två batizado med inbjudna Mestres från utlandet, samt 

olika capoeiraklubbar i Sverige. Dessa ägde rum i Skärholmshallen i maj respektive 
december.  

- Barnkarneval, samt Halloween-kalas har genomförts som extraevent.  
- Under 2022 hade föreningen 123 betalande medlemmar. 

 
Fastställande av medlemsavgifter för läsåret 23/24: 

- I dagsläge ligger terminsavgiften för barn på 1100 kr och denna föreslås öka till 1400 
kr inkl försäkringskostnaden om 100 kr / år.  

- Förslag att terminsavgiften för ungdomar/studerande (vid uppvisande av 
Mecenatkortet) ska ligga på 1600 kr inkl. försäkringskostnaden om 100 kr / år.  

- Förslag att terminsavgiften för vuxna ska ligga på 2200 kr inkl. försäkringskostnaden 
om 100 kr / år.  

- Förslag att terminsavgiften för familj ska ligga på 2800 kr exkl. försäkringskostnaden 
om 100 kr/år och deltagare.  
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Förslag på införande av fler föreningsmöten: 

- Önskemål om ett möte inför batizado som bör äga rum två veckor innan eventet, med 
ambitionen att delegera ansvarsområden och fastställa ett körschema.  

 
Avslutande diskussion om användning av bilder som tas under event och träningspass:  

- Bilder och video på barn delas endast inom sluten grupp och är öppet för alla endast 
vid våra event men med försiktighet, Fotografering/filma är tillåtet i offentliga miljöer, 
d.v.s vid våra event samt att bilden/filmklippet får publiceras. Om någon sedan 
misstycker och vill ta bort bilden/videon så ska det följas. 

 
 
 
Anteckningar utförda av Alessandra Di Pisa 
 
 
 
 

X
Alessanda Di Pisa

Sekreterare

 
  

X
Erik Hellberg

Protokolljusterare

 
 
 
 
 
 

 


